

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SABAEK INVEST COMPANY P.L.C Date: 26-04-2021 02:28:11 PM Subject: Other Material Information  SABAEK INVEST COMPANY P.L.C announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سبائك للاستثمار التاريخ: 26-40-2021:28:11 PM 02:28:11 موضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة سبائك للاستثمار عن وقوع الحدث الجوهري
Material Event	الحدث الجومري
Date of event: 26-04-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 26-04-2021
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
kindly be informed that the court of first instance (economic chamber) issued a dismissal of the proceedings in the case against our subsidiary Sabaek for Financial Services  The subject matter of the case is a financial claim in the amount (JDs 1,284,291)  Also note that this decision may be appealed	نود إعلامكم بخصوص القضية المقامة على الشركة التابعة "شركة سبائك للخدمات المالية" والتي موضوعها مطالبة مالية بمبلغ (1,284,291) مليون ومائتان وأربعة وثمانون ألف ومائتان وواحد وتسعون دينار أردني، بصدور قرار برد الدعوى من محكمة البداية الموقرة (الغرفة الاقتصادية) علما أن القرار قابل للاستئناف
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Majduleen Haider Husein Position: مدير استثمار	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Majduleen Haider Husein المنصب: مدير استثمار